



Hong Kong

## 全面會員申請表 Full Membership Application Form (申請GS1公司字首及編碼 Application for GS1 Company Prefix and Numbers)

香港貨品編碼協會全面會員會籍分為三個類別，會員收費如下（請閱讀附頁有關會員收費及條款細則）：  
GS1 Hong Kong Full Membership is divided into 3 categories. Entrance and Annual fees of respective memberships are as follows (Please read the attached document for details of membership fees and terms and conditions.):

會員類別 Membership Category	員工人數 Number of Employees	會員收費 Membership Fee (HK\$)		
		入會費 Entrance Fee	年費 Annual Fee	合共 Total
A	1-9	3,600	3,600	7,200
B	10-99	8,400	8,400	16,800
C	100 or above	8,400	13,200	21,600

\* 貴公司是否需要申請 UPC 公司字首 (請注意: 此項申請需繳交額外費用)

Does your company need to apply for a UPC Company Prefix(es)? (Please note that UPC Company Prefix is regarded as an individual application and charged separately.)

是 Yes  否 No

### I. 公司資料 Company Information (請用英文填寫 Please type or print in English)

公司名稱 Company Name: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

電話 Telephone: \_\_\_\_\_ 傳真 Fax: \_\_\_\_\_

公司電郵地址 Co. E-mail: \_\_\_\_\_ 網址 Web Site: \_\_\_\_\_

負責人姓名 Name of Person In-charge: (Mr/Mrs/Miss) \_\_\_\_\_

姓氏 Surname                      名 Middle Name                      姓 Given Name

職銜 Title of Person In-charge: \_\_\_\_\_ 電郵 E-mail: \_\_\_\_\_

直線/手提電話 Direct Line / Mobile Phone: \_\_\_\_\_

聯絡人姓名 Name of Contact Person: (Mr/Mrs/Miss) \_\_\_\_\_

姓氏 Surname                      名 Middle Name                      姓 Given Name

職銜 Title of Contact Person: \_\_\_\_\_ 電郵 E-mail: \_\_\_\_\_

直線/手提電話 Direct Line / Mobile Phone: \_\_\_\_\_

總公司 / 附屬公司名稱 Parent Company / Subsidiary: \_\_\_\_\_

員工人數 Number of Employees: \_\_\_\_\_

(提交文件以茲證明員工人數，例如：僱員勞工保險單或強積金供款表 Please submit proofs to verify the number of employees, i.e. Employee Insurance Certificate or MPF Statement)

最近一年營業額 Annual Sales Turnover: 港幣 HK\$ \_\_\_\_\_

公司成立日期 Company Establishment Date: \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_ (請提交貴公司商業登記證之副本 Please submit a copy of Business Registration Certificate of your company)

For GS1 Hong Kong Use Only (Sep 2012)

會員簽收文件記錄  
Documents received by

GS1 Hong Kong 香港貨品編碼協會

22/F, OTB Building, 160 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔告士打道160號海外信託銀行大廈22樓  
Tel: (852) 2861 2819 Fax: (852) 2861 2423 Email: info@gs1hk.org www.gs1hk.org www.eprclocal.org.hk

P.1 / 10  
Ver.3 (Sep 12)



Hong Kong

## 2. 業務性質及品牌資料 Type of Business and Brand Information

貴公司之業務性質及品牌資料，並於下列適當位置加號。Please  to indicate the type of business of your company and brand information.

不論貨品在何地及由誰人生產或銷售，擁有該貨品品牌的公司應負責為貨品申請全球貿易貨品編碼。因此，申請編碼的公司可以是持有品牌的生產商、供應商、零售商，或把貨品加以改變，如把入口貨品重新包裝的批發商入口商等。

A company who owns the brand name of the product regardless of where and by whom it has been manufactured or sold is responsible for the allocation of Global Trade Item Number. Therefore, it can be a manufacturer, supplier, and retailer who owns the brand name or importer and wholesaler who transforms the product e.g. re-packaging.

製造商 (在香港自行設廠生產) Manufacturer (manufactured at your own factories in Hong Kong)

出口貿易公司 Exporter

入口貿易公司 Importer

批發 / 分銷 / 代理 Wholesaler / Distributor / Agent

(如批發商/分銷商/代理商獲得品牌持有人同意下為其貨品提供編碼，請提供有關授權文件。

(Wholesaler/Distributor or Agent who are authorized to provide GTIN by product brand owner, please submit authorization documents for reference.)

零售商 Retailer

物流業 / 運輸業 Logistics / Transportation

商業 / 專業服務 (如廣告、會計及法律等) Business / Professional Services (e.g. Advertising, Accounting, Legal etc)

其他，請註明 Others, please specify \_\_\_\_\_

如 貴公司在其他國家/地區自設廠房/公司，請填寫有關廠房/公司資料以作記錄。

If your company has set up a factory/office in other countries, please provide the following data for reference.

廠房/公司名稱 Factory/Office Name: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

電話 Telephone: \_\_\_\_\_ 傳真 Fax: \_\_\_\_\_

請列明加入香港貨品編碼協會主要原因:

What is/are your main reasons for joining GS1 Hong Kong as a full member? (Please tick all applicable answers)

回應貿易夥伴要求 To meet trading partners' requirements

公司的產品需要使用條碼 To apply bar code symbols to our products

公司/付運人的產品外箱需要使用條碼 To apply bar code symbols to our shippers/cartons

改善公司內部管理 For company internal process improvement

需要使用其他由香港貨品編碼協會提供的服務 Need to use other services offered by GS1 Hong Kong services

其他 Other, please describe \_\_\_\_\_

請列明貨品的產地來源 (如貨品涉及多於一個產地，請依產地的重要性進行排序，以“1”為最重要)

Please state the origin(s) of the products (If your products have been produced in more than one country, please list them in the order of importance, with “1” being the most important)

香港 Hong Kong  中國 China  美國 USA  加拿大 Canada  南美 South America

歐洲 Europe  澳洲 Australia  New Zealand 紐西蘭  亞洲(中國除外) Asia (other than China/HK)

中東 Middle East  非洲 Africa  其他，請註明 (Others, please specify) \_\_\_\_\_

請列明貨品主要銷售地區(如貨品涉及多於一個銷售地區，請依產地的重要性進行排序，以“1”為最重要)

Please state the product's major sales location (If your products have been sold in more than one country, please list them in the order of importance, with “1” being the most important)

香港 Hong Kong  中國 China  美國 USA  加拿大 Canada  南美 South America

歐洲 Europe  澳洲 Australia  New Zealand 紐西蘭  亞洲(中國除外) Asia (other than China/HK)

中東 Middle East  非洲 Africa  其他，請註明 (Others, please specify) \_\_\_\_\_

GS1 Hong Kong 香港貨品編碼協會

22/F, OTB Building, 160 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔告士打道160號海外信託銀行大廈22樓  
Tel: (852) 2861 2819 Fax: (852) 2861 2423 Email: info@gs1hk.org www.gs1na.org www.epcglobal.org.hk

P.2 / 10  
Ver.3 (Sep 12)



Hong Kong

如有零售商 / 貿易夥伴要求 貴公司使用全球貿易貨品編碼，請列該明零售商 / 貿易夥伴資料：

If your retailers / trading partners request your company to use GTIN, please provide their information as below:

**From overseas buyer: 由海外買家**

- Best Buy  Canadian Tire  Carrefour  Costco  Home Depot  K-mart/Sears  LG Sourcing
- Li & Fung  Target  Tesco  Toys "R" Us  Otto  Wal-mart  No buyer yet
- Others, please specify \_\_\_\_\_

**From local buyer: 由本地買家**

- 7-Eleven (7-11)  Aeon Stores (吉之島)  Broadway (百老匯)  China Resources Vanguard (華潤)
- Circle K  City Super  Fortress (豐澤)  Mannings (萬寧)  Park'n Shop (百佳) Sincere (先施)
- Sogo (崇光)  Watson's The Chemist (屈臣氏)  Wellcome (惠康)  Wing On Department Stores (永安百貨)
- Yata (一田)  No buyer yet (暫未有買家要求)  其他，請註明 Others, please specify \_\_\_\_\_

**品牌擁有者 Brand Ownership**

貴公司的產品是否擁有品牌 Do you have your own brand for your product?

- 有/Yes  沒有/No，產品是通用貨品，並沒有品牌 Product is an open item without brand name

品牌擁有者為 Brand owned by:

- 申請人 Applicant  總公司 / 附屬公司 Parent company / Subsidiary  產品買家 Buyer  產品供應商 Supplier
- 其他，請註明 Others, please specify \_\_\_\_\_

請註明品牌名稱 Please specify Brand Name: \_\_\_\_\_

請註明商標註冊地 (如適用) Please indicate the place of registration, if any

- Hong Kong  China  Others \_\_\_\_\_

**3. 貨品種類 Type of Product**

請依主序列出 貴公司兩大貨品種類 Please state the top two product types in sequence that you specialized.

- 1. \_\_\_\_\_ 2. \_\_\_\_\_

貴公司基本全球貿易貨品編碼數量為 1,000.

The total number of Global Trade Item Numbers (GTINs) to be assigned to your company is 1,000.

貴公司請預計在一年內所需要的全球貿易貨品編碼數量。請注意不同款式、顏色、尺碼、重量、味道或包裝的貨品需使用不同編碼。\*如需申請 10,000 或 100,000 個編碼，請提供貨品目錄以茲證明。

Please estimate the total number of your products that require GTIN within one year. Please note that different GTINs are required for items of different model, color, size, weight, flavor or package etc. \*If you need to apply for 10,000 or 100,000 GTINs, please submit your product list for our approval.

**4. 其他資料 Additional Information**

貴公司是否本協會的'通商會員'?

- 是 YES  否 NO

Does your company join as 'ezTRADE Membership'?

貴公司從哪途徑認識香港貨品編碼協會? Which channel did you get to know GS1 Hong Kong?

- 網上搜尋器 Internet Search Engine  朋友 / 介紹人 Friends / Referral  電郵 e-mail
- 網站連結 Websites / Hyperlinks  貿易夥伴 Trading Partners  傳媒 Media
- 宣傳小冊子 / 單張 Promotional Brochures / Leaflets  其他 Others \_\_\_\_\_

GS1 Hong Kong 香港貨品編碼協會

22/F, OTB Building, 160 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔告士打道160號海外信託銀行大廈22樓  
Tel: (852) 2861 2819 Fax: (852) 2861 2423 Email: info@gs1hk.org www.gs1hk.org www.epcglobal.org.hk



Hong Kong

5. GS1全球會員名錄及全球電子公司資料庫 GS1 Global Membership Directory & Global Electronic Party Information Registry

'GS1全球會員名錄'及'全球電子公司資料庫'有如黃頁網上版，讓用戶單憑公司的名稱或全球貿易貨品編碼，就可輕易獲取在名錄上的企業資料，為全球的買家及供應商開創無限商機。'GS1全球會員名錄'除刊登會員公司名稱、地址、電話、傳真號碼及電郵地址等公司資料外，亦接受其機構商標或產品圖片，圖片(4R)須交回本會或儲存為jpeg格式電郵至info@gs1hk.org。

貴公司所提交申請表格內的資料將會被用作評估有關之申請及登記在'GS1全球會員名錄'及'全球電子公司資料庫'的網頁，以便作GS1其他分會之會員參考。如 貴公司未能提供準確資料，本會未必能夠處理有關申請或聯絡 貴公司。 貴公司所提供本會之額外資料將當作自願性質。如有需要，本會會將所提交的資料公開予其他國家的GS1成員協會。

'GS1 Global Membership Directory' and 'Global Electronic Party Information Registry-GEPIR' like an online Yellow Page, it allows users to look up company information simply with the use of company name or GS1 numbers, helping buyers and suppliers from around the world to expose to boundless business opportunities. Apart from member's corporate information e.g. company name, address, tel no., fax no. and e-mail address, members are welcome to post either their company logo or product photo. Please submit the photo (4R) to us or send it by e-mail with jpeg format to info@gs1hk.org.

The company information provided in this application will be used for our assessment of your application and will be registered in the 'GS1 Global Membership Directory' and 'GEPIR' for the reference of other GS1 users. If you do not provide accurate or sufficient information, we may not be able to process your application or correspond with you. Any additional information you wish to provide to us will be provided by you on voluntary basis. The information you provided to us may be disclosed to other GS1 chapters for cross reference should the need arises.

本公司現附上公司標誌 / 產品相片 Enclosed with our company logo / product photo

如閣下將會以GS1字首分配全球識別碼於受管制之醫療產品上，請於空格內加上☑號。受管制醫療產品包括只可在受監管的地方售賣或處方的藥物或醫療儀器(例如：被認可零售藥店、醫院藥房等)，同時亦包括一些受管制的零售及非零售式的醫療產品。

Will you use this GS1 Company Prefix to allocation GS1 Identification Keys to Regulated Healthcare Items? Please tick the box ☑ if you will. Regulated Healthcare Trade Items are pharmaceuticals or medical devices that are sold or dispensed in a controlled environment (e.g. retail pharmacy, hospital pharmacy) and include Regulated Healthcare Retail Consumer Trade Items and Regulated Healthcare Non-Retail Consumer Trade Items.

所有資料提供將保密處理。香港貨品編碼協會或會使用 閣下所提供的聯絡資料，透過郵件、電郵、傳真及電話通知 閣下有關於本會或合作夥伴的最新產品、推廣資訊及服務。如閣下日後不想收到經本會發出的電郵或傳真之推廣資訊及宣傳，請於空格內加上☑號。

All data given will be kept strictly confidential. GS1 Hong Kong may use your contact details provided and inform you by post, email, fax or telephone to let you know the latest products, promotions or services of our partners or from us. Please tick the box ☑ if you do not wish to receive our promotional information via email or fax.

本公司已明白並會履行條款內所列的細則，現正式申請成為香港貨品編碼協會全面會員。本公司已根據所列收費標準隨函附上抬頭寫上「香港貨品編碼協會」的支票。

We understand and agree to follow the terms and conditions listed in the application form and hereby apply for Full Membership with the GS1 Hong Kong. A cheque made payable to "GS1 Hong Kong Limited" covering the entrance and annual fee is enclosed.

負責人簽署及公司圖章： \_\_\_\_\_ 會員收費類別 Membership Category： A B C

Person In-charge Signature with Company Chop

職銜 Title： \_\_\_\_\_ 日期 Date： \_\_\_\_\_

備註： 會籍一經批核，已繳交的入會費、年費及手續費將不予退回。此外，所批核之公司字首及編碼數量在任何情況下將不能更改。

Remarks： Once the membership is confirmed, the entrance, annual and handling fee will not be refunded. Furthermore, the assigned Company Prefix and GTIN quantity cannot be changed for any reasons.

請將已填妥的入會表格(本文件頁一至頁四之內容)連同劃線支票、商業登記證副本及可證明員工人數的勞工保險單或強積金供款單副本一併寄回下列地址。本會將有專人與 貴公司聯絡並於3個工作天後編發「GS1公司字首」。  
Please return the completed application form (Content page 1 to 4 of this document) with a crossed cheque, a copy of Business Registration Certificate and Employee Insurance Certificate or MPF Statement to the following address. We will contact you upon receipt of your application, and a "GS1 Company Prefix" will be allocated after 3 working days.

Enquiry Hotline/ 查詢熱線：2863 9788

GS1 Hong Kong 香港貨品編碼協會

22/F, OTB Building, 160 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔告士打道160號海外信託銀行大廈22樓  
Tel: (852) 2861 2819 Fax: (852) 2861 2423 Email: info@gs1hk.org www.gs1hk.org www.epcglobal.org.hk